
„Dwie korony” – wyjście do kina
To film w reżyserii Michała Kondrata ukazujący nieznane dotąd powszechnie losy o. Maksymiliana
Kolbe, od dzieciństwa aż do heroicznej śmierci w Auschwitz. Zdjęcia do filmu kręcone były w Polsce,
we Włoszech i Japonii. W rolę o. Maksymiliana Kolbe wcielił się Adam Woronowicz.

W filmie  można było  wyraźnie  dostrzec  część  dokumentalną,  w której  wypowiadały  się  osoby
duchowne i świeckie, znawcy życia franciszkanina oraz ludzie którzy mieli możliwość osobiście go
poznać.

Film jest piękną historią życia świętego, skłania do refleksji nad własnym postępowaniem, wiarą i
poświęceniem własnego życia wyższym ideałom i innym ludziom. Koordynatorem wyjścia do kina
była pani Małgorzata Siatkowska.
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